
 
Foreningen har 68 husstandsmedlemskab. Vi har mistet nogle på grund af dødsfald. Har 
Årsberetning for hjerneskadeforeningen Skive 2023 

fået nye, der er gået nogle. 

Bestyrelsen består af 6 valgte medlemmer 1 suppleant i 2023. 

Bente formand -  Søren næstformand – Troels kasserer – 

Kian sekretær – Kirsten og Britta menig medlem – Tania suppleant. 

Arrangementer: 

Afholdte generalforsamling på Breum kro 23/2 2023 

Foredrag sammen med Viborg 16/3 2023       9 personer 

Foredrag med Sahra Kjær   7 medlemmer 

Gåtur ved Brokholm   24/4 2023     Aflyst     3 tilmeldt 

Jeg blev sygemeldt 1/5 til 1/10 

Sommerfest hos mig      aflyst 

Besøge Biogas i Balling 5/9 2023   14 personer 

Foredrag med Kenneth  19/10 2023    8 medlemmer og 10 ikke medlemmer 

Julefrokost på Breum kro  22/11 2023     hurra 46 personer 

Tur til Slettestrand med Viborg   28-29-30/6 2024 

Afholdt samtalecafe 25/9   30/10  27/11 på Sundhedshuset 

Beklager at det ikke blev til mere i 2023, men vi havde dyre foredrag, hvor der ikke kom ret 
mange. 

Hvad laver jeg så? 

Jeg følger med ved tværgående pårørende råd ca 8 gange om året. Som er under social og 
arbejdsmarkedsforvaltningen.  Var med i socialplan 2023 -2026 

Foredrag i pårørenderåd  7/3 2023  7/11 2023 

Søren og jeg var til møde i Århus 29/10 2023. Møde om 

hvordan får vi nye medlemmer?????????????? Et stort problem i hele landet. 

Leder fest 29/3 2023 

Rep møde i Nyborg  29-30/4 2023 .  Måtte vi melde afbud. 



Var i Balling til frivillighedsfest 26/10 2023. 

Penge: 

Har fået 16000,00 kr i pragraf 18 i Skive kommune. 

Vi får 125,00 kr fra hovedkontoren for hver betalende husstand. 

Vi har ikke mange penge i år. Ca 17000,00 kr. 

Besked: 

Til orientering, kan man blive visiteret til Cafe kurs, som er et sted for hjerneskadet over 65 år 

 

En stor tak til Kirsten, for godt samarbejde gennem årene. 

En stor tak til bestyrelsen for godt samarbejde og hyggelige møder. 

En stor tak til jer der møder og støtter op til vores arrangementer, det er ikke meget ved at bruge 
tid og penge, når ingen eller få mødet op. 

Skal vi til at aflyse vores møder, når der er få tilmeldninger? 

Så bliver vi ikke så aktive med at forsøge at finde på noget, 

Og det bliver dyrere at deltage, alt er steget meget. 

Det var vist ordene  

 

 

  

 


